
PROTOKÓŁ NR LVI/2023 

Z NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY GMINY WIELISZEW 

z dnia 7 lutego 2023 r.  

Ad. 1. Otwarcie obrad LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Wieliszew. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – p. Marcin Fabisiak. 

O godz. 18.20 Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych i otworzył obrady LVI sesji 

Rady Gminy Wieliszew. Obrady obyły się w Urzędzie Gminy Wieliszew oraz za 

pośrednictwem środków łączności na odległość. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o potwierdzenie obecności poprzez przyciśnięcie 

przycisku kworum na tablecie. Obecność potwierdziło 15 radnych.  

1. Grzegorz Bieńkowski 

2. Rafał Donarski 

3. Marcin Fabisiak 

4. Renata Gostkowska-Maczuga 

5. Jacek Kuciński 

6. Grażyna Kwiatkowska 

7. Artur Miętek 

8. Łukasz Miętek  

9. Dorota Sarna  

10. Jan Sołtys 

11. Bartłomiej Trzaskoma 

12. Dorota Trzaskoma 

13. Krystyna Wesołowska 

14. Danuta Wrzesińska 

15. Edwin Zezoń 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził kworum, a tym samym prawomocność 

podejmowanych uchwał. 

W obradach również uczestniczyli: 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki 

Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska 

Skarbnik Gminy – p. Magdalena Sobczak 

Sekretarz Gminy – p. Agnieszka Mitjans Szałapska 

Radca Prawny – p. Agnieszka Wolińska 

Sołtysi Gminy Wieliszew 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że sesja została zwołana na wniosek radnych 

Artura Miętka, Rafała Donarskiego, Jacka Kucińskiego, Jana Sołtysa. Poprosił radnego 

Artura Miętka o uzasadnienie wniosku. 

Radny Artur Miętek poinformował, że wniosek został wyrażenia stanowiska w sprawie 

uruchomienia punktu przeładunku i magazynowania odpadów, w bliskim sąsiedztwie 

granicy między gminą Wieliszew a miastem Legionowo. Liczne zapytania kierują również 

mieszkańcy w tej sprawie. Nie powiedziano jasno, jak miałby funkcjonować ten punkt, brak 

jest jednoznacznych informacji. Powstanie takiego punkt będzie również codzienne 

funkcjonowanie mieszkańców, jak również nie jest jasno jak będzie przebiegać 

komunikacja do tego punktu, ponieważ zachodzi obawa, że wszelki ruch będzie odbywał 

się ulicami Kościelną i Suwalną w Łajskach.  

Wszelkie obawy i zapytania z tym związane zostały zawarte w stanowisku, które na prośbę 

radnych przygotował Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki.  



Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że proponowany porządek obrad został 

zamieszczony w systemie e-sesja.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

1. Otwarcie obrad LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Wieliszew. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie stanowiska w sprawie uruchomienia punktu przeładunku i 

magazynowania odpadów na działkach o numerach ewidencyjnych 3/13 i 3/18 w 

obrębie 70 w Legionowie.  

4. Zamknięcie obrad LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Wieliszew. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 3. Rozpatrzenie stanowiska w sprawie uruchomienia punktu przeładunku i 

magazynowania odpadów na działkach o numerach ewidencyjnych 3/13 i 3/18 

w obrębie 70 w Legionowie.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie projektu stanowiska Wójta Gminy.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki odczytał treść stanowiska. Dopowiedział również, że teren 

przeznaczony pod tę inwestycje znajduję się w bliskim sąsiedztwie Łajsk. Ważnym 

aspektem jest fakt, że nie przeprowadzono raportu z oddziaływania na środowisko. Przez 

co pozwala sądzić, że cały ruch dowożący odpady będzie skierowany na ulice Kościelną i 

Suwalną, ze względu na obowiązujące tonaże na ulicy Jana Pawła I czy w tunelu pod 

torami.  

Radny Edwin Zezoń wyraził opinię, że punkt przeładunkowy jest dużym 

niedopowiedzeniem, ponieważ odpady będą zwożone, segregowane i wywożone. 

Zaproponował by w uzasadnieniu w pierwszym zdaniu słowo radni zastąpić słowem rada, 

jak również wykreślić zwrot „w znacznym stopniu”. W treści normatywnej stanowiska 

zaproponował usunięcie w paragrafie 2 ust. 2 „i Powiatu Legionowskiego”, ponieważ Wójt 

Gminy nie może być upoważniony do reprezentowania mieszkańców powiatu.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki ad vocem odniósł się do propozycji usunięcia zwrotu „i 

Powiatu Legionowskiego”, stwierdził, że dzięki temu zapisowi Wójt będzie mógł działać 

również przy współpracy z innymi samorządowcami z powiatu.  

Radny Jan Sołtys odniósł się również do propozycji radnego Edwina Zezonia, o usunięciu 

zwrotu „i Powiatu Legionowskiego”, ze względu na fakt, że nie znana jest treść umowy 

podpisanej przez KZB Legionowo a inwestorem. Radny Sołtys również poparł argument 

logistyki związany z lokalizacją inwestycji. Zwrócił również uwagę, że wszystkie transporty 

odpadów odbywałyby się przez teren Gminy Wieliszew. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki uzupełnił swoją wcześniejszą wypowiedź, że jako Wójt 

Gminy wystąpił do Pani Prezes KZB oraz do Prezydenta Miasta Legionowo o udostępnienie 

danych związanych z decyzją środowiskową ale również jako osobo fizyczna o 

udostępnienie umowy między spółką KZB a inwestorem. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki ad vocem odniósł się do wypowiedzi radnego Jana Sołtysa 

odnośnie decyzji środowiskowej. Decyzja odnośnie tej inwestycji została wydana ale nie 

wymagany raport. W decyzji jest napisane że nie potrzeba przeprowadzać oceny 

oddziaływania na środowisko. Dzięki raportowy byśmy poznali więcej szczegółów tej 



inwestycji. Radni z Legionowa na komisji rozwoju wnoszą wniosek o cofnięcie 

bezprzetargowego wynajęcia tej nieruchomości. 

Radny Edwin Zezoń ad vocem odnośnie wypowiedzi w sprawie paragrafu 2 że jeżeli ten 

zapis w paragrafie pomoże Wójtowi w dalszym działaniu to jest za.  

Radny Rafał Donarski podziękował Wójtowi za przygotowanie stanowiska Rady Gminy 

Wieliszew oraz wyraził swoją opinie na temat paragrafu 2 ust. 2 że taki punkt jest zasadny. 

Radny Donarski również stwierdził że nazwa punkt przeładunkowy jest nie zasadna 

ponieważ jest zapis że odpady będą wywożone jak zostanie osiągnięta zdolność 

transportowa, przy czym będą tam 3 kontenery, w których będzie robiona wstępna 

segregacja. Radny Donarski zauważył że Powiatowy Inspektor Sanitarny wydał opinie, że 

taki raport oddziaływania na środowisko powinien zostać sporządzony, mimo to że RDOŚ i 

Wody Polskie takiej opinii nie wydali. Uważa że jak już jeden organ o tym piszę to powinien 

ten obowiązek zostać wykonany. Zauważa również fakt że mimo zapewnień z prezesa firmy 

na sesji Rady Miasto Legionowo w dniu 30 listopada, że przeładowywane będą tylko odpady 

z miasta Legionowo nie ma możliwości sposoby weryfikacji tego faktu. 

Radny Artur Miętek dziękuje że merytoryczną dyskusję 

Obecni na sesji mieszkańcy miasta Legionowo podziękowali za stanowisko Rady Gminy 

Wieliszew oraz wskazali już istniejące problemy.           

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia stanowiska w sprawie uruchomienia punktu 

przeładunku i magazynowania odpadów na działkach o numerach ewidencyjnych 3/13 i 

3/18 w obrębie 70 w Legionowie  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 4. Zamknięcie obrad LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Wieliszew.  

O godz. 19.32 Przewodniczący Rady Gminy podziękował za udział i zakończył obrady. Na 

tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokół sporządziła:    Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew 

Anna Ziółkowska                     Marcin Fabisiak 

 

 

 

 

 


